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Minnesanteckningar från Funktionsrättsrådet 2023-09-18 
 
Plats: Linnégården, Linnévägen 23.  
 
Tid: 17:30-19:30 
 
 
 
Närvarande: 
Politiker: Roger Ljunggren (S), Ordförande 
 Birgitta Carlheim-Gyllensköld (M) 
 
Tjänstemän: Håkan Stenström Samhällsbyggnadsförvaltningen (SBF)
 Pia Aalto, Vård- och omsorgsförvaltningen (VOF) 
 Dennis Carlson, Service- och teknikförvaltningen (STF) 
 
Representant 
organisation:  
 Mats Lundgren, diagnosgrupp Kognitiv, vice ordförande 
 Ingrid Karlsson, ersättare 
 Bertil Claesson, ersättare 
 Lisbeth Andersson, ersättare 
 Inger Johansson, Reumatikerföreningen 
 Veronica Soldan, diagnosgrupp Medicin 
 Solveig Fredriksson, diagnosgrupp Syn 
 
Övriga: Sara Eresund, Samhällsbyggnadsförvaltningen, Framtidsplan 
 
Förhinder:  
 Henrik Janerin, Katrineholms Fastighets AB (KFAB) 
 Anna-Karin Sjökvist, Kulturförvaltningen (KULF) 
 Joha Frondelius (Kd) 
 Roland Elfving, diagnosgrupp Hörsel 
 Thorbjörn Landbergsson, ersättare 
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1. Mötets öppnande: 
Roger Ljunggren, ordförande i Funktionsrättsrådet, hälsade välkomna till dagens möte.  
 

2. Fastställande av dagordning: 
Mötet godkände dagordningen. 
 

3. Minnesanteckningar från föregående möte, 2023-04-03 
Gicks igenom, godkändes av rådet. 
 

4. Kommunens översiktsplan 2050, samråd. Medverkan av Sara Eresund. 
Deltagarna presenterades och Sara föredrog genom en powerpointpresentation. Tidplan 
är att samråd sker under september och oktober 2023. Det går bra att lämna synpunkter 
via mail, post eller E-tjänst. Sedan gås dessa igenom och planen justeras. Efter det 
skickas översiktsplanen ut på granskning. Planeringen är att översiktsplanen ska 
godkännas i KS november/december 2024. 
Översiktsplanen kommer att vara helt digital men finns i pdf-format på olika platser 
exv. Kontaktcenter. 
Håkan ser till att samrådshandlingen i pdf-format skickas till Mats Lundgren. 
 

5. Genomgång av bevakningslistan 
Bifogas sist i dessa minnesanteckningar. 

 
6. Nya frågor:  

• Uppföljning av stadsvandringen 
Håkan berättade att 4 tjänstepersoner från Samhällsbyggnadsförvaltningen varit i 
centrum och påtalat brister. Att gatupratare står fel eller att de glömt att ansöka. 
Efter det har två nya ansökningar inkommit. Det ser betydligt bättre ut med 
gatupratarnas placering och ansökningar i dag än för 5 år sedan. 
 

• Samordning inför möten med V&O 
Möten har kolliderat och samordning behövs. 
 

• Markering av handikappsparkeringsplats på Tingshusgatan 
Klart 

 
• Busshållplats i anslutning till Igelkotten 

Har tidigare funnits på Drottninggatan, men nu finns ingen i närheten. Håkan tar 
med sig och återkopplar på nästa möte. 
 

• Studiebesök på ombyggt Furuliden 
Går säkert att ordna. Roger tar frågan till KFAB. 
 

• Kontrastmarkering Duveholmshallen 
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Från förra mötet: Trappmarkeringar på läktarna i Duveholmshallen saknas. 
Viktigt då stegen ofta har ojämna steghöjder. Henrik tar med sig frågan. Dennis 
tar tag i frågan och återkopplar på nästa möte. 

 
 

 
7. Rapport från Regionens råd för funktionshinderfrågor: 

Ingrid redogjorde från senaste möte som var första mars.  
• Minnesanteckningar från rådet skickas ut till Funktionsrättsrådet. Nästa råd i höst 

kommer nya frågor att tas upp, se nedan: 
• Fråga som kommer att tas upp: Från rörelserna önskas namnbyte på rådet då 

till: Regionens råd för Funktionsrättsfrågor. Kommer att ansöka på nytt, då de 
fått tidigare fått avslag på förslaget. 

• Fråga som kommer att tas upp: Angående visning av telefonavsändares 
namn/nummer. När Regionen ringer upp så står det ”Hemligt nummer” i 
nummerpresentatören. Många vågar då inte svara. Kan vara då att de kan missa 
viktiga samtal. Organisationerna önskar att det kan stå ”Region Sörmland” i 
nummerpresentatören i stället. 

• Fråga som kommer att tas upp: Digitala incheckningar på Regionen. Många 
klara inte av dessa. 

• Fråga som kommer att tas upp: Skyltsystem. 
 

8. Övriga Rapporter. 
• Inga denna gång. 

 
 

9. Övriga Frågor: 
• Inga denna gång 

 
 

10. Sammanträdestider 2023: 
 Nästkommande möten på Linnégården är:  

• 27 november kl 14 
 

11. Mötets avslut:  
Roger Ljunggren tackade för ett bra möte. 
 
 
Håkan Stenström förde mötets minnesanteckningar 
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Bevakningslista 
 

Datum          Ärende Ansvar 
2017-
09-04 

Handlingsplan för enkelt avhjälpta hinder hos 
affärsrörelser i centrum.  
Samhällsbyggnadsförvaltningen redovisar vad som 
händer vid kommande möten i Rådet. Håkan redovisade 
muntligt de föreläggande som gått ut 2018-09-24. 
2018-11-26 Ansvarig person på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen ska se över alla 
föreläggande om de är åtgärdade i början av december. 
Nästa steg är att gå fram med vitesföreläggande på de 
som inte åtgärdat. Tidplanen kommer inte att kunna 
hållas. 
2019-03-04 Pågår 
2019-05-27 Håkan informerade om att några ärende går 
upp till nästkommande nämnd. Inga resurser finns för 
tillfället med fortsatt inventering. 
2019-11-25. Organisationerna önskar besked om 
utdömda vite. Håkan återkommer. 
2020-09-24 Kv Pionen byggs om, en entré från väster 
hade anmärkningar. Avvaktar byggnationen. 
2021-03-29: Inget nytt i frågan. 
2021-09-27: Inget nytt i frågan. 
2021-11-29: Inget nytt i frågan 
2022-03-28: Inget nytt i frågan 
2022-05-30: Inget nytt i frågan 
2022-09-26: Handläggare av allmän platsmark har 
uppmärksammats på tillgänglighetsproblematiken vid: 
Laddstolpar ej tillgängliga vid parkeringen Gullvivan. 
De sitter upp i slänt bakom kantstöd. I övrigt inget nytt. 
2022-11-28: Inget nytt i frågan. 
2023-02-13: Inget nytt i frågan. 
2023-04-03: Inget nytt i frågan. 
2023-09-18: Inget nytt 
 

Håkan Stenström 

2023-
04-03 

Hyrorna för bostäder med särskild service till 
bevakningslistan. 
2023-09-28: Pia gjorde en kort genomgång och 
ärendet ska upp i nämnd i september. 
 

Pia Aalto 
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